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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:989 Det grundlagsskyddade egendomsskyddet 

Riksdagen har riktat ett tillkännagivande till regeringen (konstitutionsutskottets 
betänkande 2018/19:KU27) om att tillsätta en parlamentariskt sammansatt 
kommitté med uppdrag att se över och stärka det grundlagsreglerade 
egendomsskyddet. Äganderätten behöver stärkas i Sverige, och det är av stor 
vikt att regeringen följer riksdagens beslut och agerar. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vad är skälet till att ministern ännu inte har tillsatt en parlamentarisk kommitté 
som ska se över och stärka det grundlagsskyddade egendomsskyddet, vilket 
riksdagen beslutade om i juni 2019?

………………………………………

Kjell Jansson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-11
Besvaras senast
2020-12-28


